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Protokół Nr  10/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 24 października 2016 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2.  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

b) w sprawie zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 

c) w sprawie zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

e) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu,  

f)  w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości,  

g) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty  uchwał:  

a) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami  

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

 

b) w sprawie zmian w podziale miasta Białogard na stałe obwody głosowania, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta  

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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c) w sprawie zmiany granic okręgów wyborczych dla wyboru Rady Miejskiej Białogardu, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta  

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – powiedział, że w uzasadnieniu na drogi publiczne gminne jest 600 tys. zł 

a Radnemu wychodzi 700 tys. zł. Radny pytał czy wiemy na jakie drogi publiczne zostaną 

przeznaczone planowane środki ?  

Burmistrz – odpowiedział, że m.in. na ul. Lutyków, Witkacego, Hoffmanowej.  

Sekretarz – dodał, że zostaną wykonane drobne prace inwestycyjne i remontowe na ulicach: 

Lutyków, Gdyńska, Muzyczna. 

Burmistrz – stwierdził, że przy utwardzaniu dróg często pojawiają się dodatkowe prace. 

Burmistrz powiedział, że często dochodzi do napięć dotyczących wjazdów do posesji 

innych niż w projekcie, dlatego dochodzą dodatkowe roboty. 

M.Siwek – pytał jaki procent dofinansowujemy do samochodu dla niepełnosprawnych? 

Burmistrz -  odpowiedział, że około 50%. 

Sekretarz – powiedział, że samorządy finansują 60/40, czyli 40% to wkład własny. Samorządy 

w zależności od liczby uczestników korzystających z tego busa współfinansują ten wkład 

własny. Miasto Białogard jest największym samorządem. 

J.Andrysiak – pytał czy Powiatu nie stać na sfinansowanie takiego zakupu? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że sam tego Powiat nie finansuje, zwrócono się do innych 

gmin o wsparcie finansowe na tyle uczciwe w stosunku do ilości osób niepełnosprawnych. 

Skoro na 19 osób jest 8 osób w Białogardzie to Miasto pokrywa 8/19. Pozostałe 

samorządy też dokładają proporcjonalnie.  

Burmistrz – powiedział, że taka sama sytuacja była z samochodem dla Straży Pożarnej, bo 

całość środków powinien dać Wojewoda, także na bieżące utrzymanie a dokładały 

samorządy. 

J.Andrysiak – stwierdził, że tu powinna być taka sama konsekwencja a obecnie pieniądze nam 

uciekają.  

Burmistrz – powiedział, że dobrze jest jak jest współpraca. Burmistrz nie ma problemu, aby 

zadzwonić do Domu Dziecka i  przewieźć ludzi. To samo jak dzwoni do A.Wegnera i ta 

pomoc idzie w drugą stronę. 
  
Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi 

Białogardzkiemu,  

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
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Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

f)  w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości,  

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

g) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych.  

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

Sekretarz poprosił o wniesienie do porządku Komisji projektu uchwały oznaczonego lit. h. 

Komisja wyraziła zgodę na poszerzenie porządku posiedzenia.  
 

h) w sprawie  podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu wspólnej realizacji projektu partnerskiego 

„Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja” – kompleksowy program wsparcia szkół 

i placówek oświatowych z terenu powiatu białogardzkiego, 

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał czy  będą wytypowane placówki szkolne czy to będą wszystkie szkoły? 

Sekretarz – odpowiedział, że wszystkie szkoły ale zakres wsparcia będzie różny w zależności 

od osiąganych wyników w nauce, zwłaszcza na egzaminach gimnazjalnych. Im niższe 

wyniki w nauce tym większe wsparcie, bo to na wyrównywanie różnic. 

P.Szyszlak – pytał czy projekt będzie pilotowany przez Wydz. Edukacji, czy kogoś nowego? 

Sekretarz – stwierdził, że koszty zarządzania tym projektem są kosztami kwalifikowanymi, 

mogą wynosić maksymalnie 20% kosztów projektu. Zakłada się, że projekt będzie 

koordynowany w Urzędzie Miasta – to około 400 tys. zł w naszym Urzędzie Miasta, 

z czego 200 tys. zł będzie na koordynatora i księgową projektu. W poszczególnych 

gminach będzie kierownik projektu, a także w każdej szkole będzie subkoordynator szkoły 

i księgowa szkolna.  

Burmistrz – dodał, że nauczyciele będą zatrudniani wg ich stawki, jaką mają w szkole. 

J.Andrysiak – pytał kto pokryje środki za projekt? 

Sekretarz – odpowiedział, że każda gmina ponosi środki proporcjonalnie. 
 

Przewodnicząca Komisji – po zakończeniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
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Ad 3 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pismo BF.3020.6.2016  z dnia 24 października 2016 r. 

dotyczące zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na dofinansowanie wydatków bieżących 

(w załączeniu). 

Przedstawili: Skarbnik pkt 1 i 3 dotyczące zmian w kosztorysie, 

Burmistrz – przedstawił pkt 2 odnośnie zawodników AKS, którzy zwrócili się 

z prośbą o pomoc w utrzymaniu ligi, jest zgoda Rady Sportu o zabieganie u radnych 

o takie dofinansowanie. To jedyny Klub, który ma takie osiągnięcia sportowe. 

Sekretarz – wyjaśnił kwotę 19 tys. zł na dokumentację dot. termomodernizacji 

budynku użyteczności publicznej tj. Urzędu Miasta. Konkurs będzie ogłoszony na 

przełomie listopada i grudnia. Za 19 tys. zł muszą przygotować studium wykonalności 

tego projektu. To jest drugi dokument niezbędny do przedłożenia dokumentacji 

technicznej. Chcą z tego skorzystać, bo to chyba będą ostatnie środki na ten cel 

w Regionalnym Programie Operacyjnym. Dofinansowanie jest bardzo duże 80%. 

Budynek wymaga pilnej interwencji remontowo-budowlanej. W zakresie prac będzie 

renowacja elewacji, wymiana okien, przebudowa instalacji c.o. i źródła ciepła 

(wymiana pieców na nowocześniejsze). Sekretarz – odnośnie inwestycji ul. 

Raczyńskiego dodał, iż po konsultacjach telefonicznych z Wydziałem odpowiadającym 

za nadzór okazało się, że można sfinansować roboty dodatkowe ze schetynówek. 

Obecnie okazało się, że nie sfinansują tego. Jeszcze będą przekonywać, że są to prace 

nierozerwalnie związane z inwestycją i być może pozytywnie uda się to załatwić. Ale 

na dzień dzisiejszy brakuje do spięcia budżetu 8.200,00 zł. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie następujące zmiany przeznaczenia rezerwy celowej na 

dofinansowanie wydatków bieżących w Dziale 801 Oświata i wychowanie w rozdziale 

80195 Pozostała działalność w § 4810 rezerwy w kwocie 77.493,11 zł: 

1) § 4300 zakup usług pozostałych w rozdziale 80195 Pozostała działalność na przygotowanie 

projektu „Nowoczesna Szkoła, Nowoczesna edukacja” – 24.600,00 zł, 

2) § 4300 zakup usług pozostałych w rozdziale 92695 Pozostała działalność na finansowanie 

działań z zakresu sportu – 25.000 zł, 

3) § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – „Przebudowa ulicy Raczyńskiego 

i Sybiraków” w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne – 8.200,00 zł, 

4) § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych – „Przygotowanie dokumentacji pod 

planowane inwestycje” w rozdziale 90095 Pozostała działalność – 19.693,11 zł. 

Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

 

W sprawach różnych radni  poruszyli następujące problemy: 

P.Szyszlak – poruszył sprawę braku kosza na śmieci na ul. 1 Maja (naprzeciwko sklepu Sano, 

koło sklepu z oknami). 

J.Klonowska – powiedziała, że na ul. Kościuszki i Batorego coś się dzieje z lampą, może się 

przepaliła. Przewodnicząca Komisji zgłosiła tą sprawę do Wydziału Gospodarki 

Komunalnej.  
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M.Siwek – stwierdził, że na ul. Wojska Polskiego koło wiaduktu przy skupie makulatury lampy 

są niewidoczne, bo pochowane są w zieleni. 

Burmistrz – powiedział, że Prezes miał prześwietlić ten teren. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

         Jadwiga Klonowska 


